
 

Referat 

Luhr skole FAU 06. mars 2025  

Møte: Luhr skole FAU  
Innkalt: FAU-representanter  
Møtedato: Torsdag 06.03.2025, kl 19.00-21.00  
Møtested: Musikkrommet 
 
Agenda 

1  Velkommen til Luhr skole FAU!  

● Opprop. De fleste klasser var representert med noen unntak. Dette ble ikke 
registrert da referent kom etter opprop. 

2  Rektors halvtime 

Spørsmål fra foreldre til rektor noen gitt før møtet og andre i møtet: 

- En skoletime regnes i dag som 60 minutters bolker eller 90 minutters bolker. 
Dette har ikke konsekvenser for antall timer. Tidligere var det 45 min som ble 
regnet som en skoletime. Det er mer aktivitet i timene enn tidligere, og lærerne 
kan legge opp til pauser og ulike aktiviteter i timene. Endringen kom for noen 
års iden. 

- Renhold – hvor ofte blir det gjort. Renholderne er ikke ansatt på skolene. Det er 
Renhold i kommunen som bestemmer det. Det er en rengjøringsrobot som går 
på dagtid. Det er mindre renholde pga økonomien i kommjuene. 
Klasserommene  rengjøres2 ganger i uken og toalettene hver dag. Før var man 
innom og så over klasserommene og rengjorde ved behov. Det gjør man ikke 
lenger. Startet med dette på nyåret. Skolen gir tilbakemelding til kommunen 
gjennom sine kanaler. 
Foreldrene kan gi tilbakemeldinger til kommunen også. 

- Beredskap – Luhr skole har en beredskapsplan som sier hva man skal gjøre i de 
tenkelige scenariene som kan oppstå. Alle er kjent med denne. Det gjøres hver 
høst. Det skal være en øvelse snart, for å friske dettte opp siden det kom så 
nærme.  
Det er også forberdt på andre typer hendelser som krig. 

- Uro i verden - Opptatt av å møte barn på en mest mulig trygg måt og svare på 
spørsmål de har på en nøytral og trygg måte. Svarer på det de spør om for å 
unngå å gi de mer informasjon enn de trenger. 



 

Hva har skjedd siden sist og hva skjer fremover 

- Bokuke  i uke 7 for alle elevene. Kickoff mandag og avslutta med karneval 
fredag. Mye god læringssituasjoner. Ulike tema og forfattere på ulike trinn.  

- Mange unger på SFO og mye aktiviteter. 
- Det var planlagt vinteraktivitetsdager, men dette utgår foreløpig 
- Rockesock 21.mars 
- Luhr talenter 

Språkutviklende læring  

Dette har skolen fokus på og jobber med kompetanseheving hos lærerne. Elevene 
har grunnere språk enn tidligere. Det er også en mer sammensatt elevgruppe med 
ulik språkbakgrunn. Dette er satsningsområde i samarbeid med OsloMet, og to 
lærere som er i gang med videreutdanning i Norsk 2. Lærere skal på lærerskygging i 
Malmø. Framsnakke hverandre – spørre om ting på en god måte. Hadde planer om 
å endre tema, men ville fortsette på norsk. 

Spørsmål fra 6.trinn: Kan dette overføres til sosiale medier? Ja, dette er skolen 
opptatt av, og det er viktig at alle foreldre kobler seg på. Vis interesse for hva 
ungene holder på med. Både sosiale medier og gaming. En del positivt i alle 
aktivitetene og det er viktig å ruste dem til dette livet tilpassa alder.  

Spørsmål 5.trinn: Har snakka om holdninger og opplevd at barna ikke er så greie 
med hverandre. Skolen har fokus på hva man skal si til hverandre og modellere. 
Jobber med gode holdninger og nettvett. 

Kan være fint å hinte lærerne dersom det er spill som skaper litt uro eller elevene 
er opptatt av slik at man kan knytte undervisningen til det som barna er interessert 
i og holder på med. 

Film på fredager på SFO 

- De bruker ikke skjerm ellers 
- Høst og vinter, så er film en av aktivitetene som velges 
- Det har vært tilfeller der det kan ha vært sykefravær eller blåis og da kan det 

hende at de har måttet være inne. Utelek skal alltid være et alternativ. 

Kjøring i skolegården 

- Sykkelvei gjennom skolegården: Skolen er lovet at det skal komme 
bommer, men det kommer ikke. Skolen pusher på at det gjøres i stand bom. 
Setter pris om foreldrene øsnker å legge trykk på det. Skolen ble lovet dette 
i fjor vår. 



 

3  Representanter fra kommunen informerer om utbedring av ledningsnettet i 
området og hvordan det påvirker skoleveien for barna (ikke endelig bekreftet). 

Sak utsettes til neste møte. 

4  Aktuelle saker 

Hva har styret jobbet med siden sist 
Styret har begynt å forberede seg til årsmøtet. Valgkomiteen er satt i gang. 
Leder er på valg, vara er på valg og et styremedlem.  

Utfordringer etter forrige 17.mai med betaling til Cola der Cola ikke hadde fått med 
seg at varene var komt i retur og det kom inkassokrav. Dette løste seg heldigvis 
etterhvert. 

Valgkomiteen – Spre det glade budskap om muligheten for å sitte i FAU-styret – 

styreleder, ett styremedlem og vara er på valg. Dersom du kjenner noen eller 
ønsker å være med selv, så ta kontakt. 

Fullmakt til å innvilge midler til elevrådet ved søknad. Gi styret 

fullmakt til å svare på eventuell søknad om økonomisk støtte fra elevrådet, 
herunder sette en øvre grense. 

Søknaden kom like før møtet og ble gjennomgått i møte. Det var en god søknad 
med et oversiktlig og fint oppsett. Denne ble behandler i møtet. Elevrådet søkte 
om penger til bøker og til en gavepott.  

FAU ha god økonomi, og har tidligere bestemt at det er ønske om at pengene som 
FAU har skal komme elevene til gode. Gode leseferdigheter gir grunnlag for læring 
og det er viktig at det finnes bøker som kan fenge alle på skolebiblioteket. FAU er  
også opptatt at elevene skal ha gode relasjoner, samhold og engasjement i skolen, 
og er positive til engasjementet elevrådet viser. 

Forslag til tilskudd: 

1. Bøker til biblioteket. Foreslått 20 000 kr. 
Enstemmig vedtatt. 
 

2. Premiepott – Elevrådet har lyst til å ha en tegnekonkurranse, og til Luhr talenter 
Eventuelle gavekort bør være for to slik at det ikke gir ekstra utbetaling. Det kan 
være klassepremier eller individuelle.  
Foreslått: 2 000 kr. 
Enstemmig vedtatt. 



 

Elevrådet sender også forespørsler til kinoen og JumpYard. Elevrådet bruker mye 
tid for å informere og hente inn informasjon fra alle klassene på skolen. 

LFAU jobber med Ipad-bruk i skolen. Ønsker innspill fra FAU. Dette var 
punkter som kom frem i møtet: 

- Savner skolebøker og skrive i en bok 
- Viktig tema  
- Forslag om at man kan vere litt mer konkret, men også fint at det er åpent. 
- Fint at man ikke har veldig tunge sekker, enklere med en til en kontakt med 

lærer.  
- Viktig med balanse og det syns man har komt godt i gang med Luhr skole 
- Noe mer negativt med manglende innsyn fra foreldre og den er annerledes 

med nettbrett.  
- Utvikling de siste åra har vore bra. 
- Det er er bra læringsverktøy, men må ha begge deler. 
- Det er fremdeles ein del skriving med finger på nettbrett og stensiler. Noen 

har bøker. 
- Lurt at de lærer at ting kan være vanskelig å kjedelig, at det ikkje bare er et 

spill. 
- Stor bedring fra tidligere 
- Elevene blir gode på å lage presentasjoner og videoer 
- Den digitale kompetansen på PC er dårlig hos elevene i dag.  
- Alle ipadene skal byttes ut på skolene, så Luhr skal få tastastur fra skoler 

som allerede har bytta for å få fleire heile klassesett. 
- Skulen og kommuna bør ha full kontroll på kva som er på nettbretta til 

ungene. 
- Det er uheldig at det kan komme inn på sider som de ikke bør.  
- Jam brukes for at lærerne og foreldre kan  
- Lørenskog har sperre mye, men man klarer å komme seg inn på 
- I høst kommer det nye nasjonale retningslinjer for digitale hjelpemidler på 

ulike trinn 
- Dette kan vi følge opp at Luhr skole følger disse. 
- Det er lettere med tilpasset utfordringer, for eksempel appen tar hensyn til 

nivået. Man blir på nivået til man har mestret. 

Alle FAU-representantene oppfordres til å stille spørsmål rundt iPad i klassen: Hva 
fungerer bra og hva fungerer ikke så bra? 

 



 

5 Info fra: 

Lørenskog FAU (LFAU) 

Diskuterer mulig ny organisering for å kunne kunne jobbe mer effektivt, svare på 
høringer raskere.  

Gi beskjed om det er saker dere ønsker å fremme som kan være viktig for andre 
skoler. 

Det er veldig viktig at man jobber forebyggende rundt barna våre for å unngå 
utenforskap.  

 

Samarbeidsutvalget (SU) og Skolemiljøutvalget (SMU) 

SU/SMU møtene er samme dag som FAU-møtet 

● Luhr talenter – siling gjennom lærere, det må søkes og man må love at man 
skal øve 

● SFO – mye kurs nå. Blant annet et kurs for første trinn som heter 
skravlekurs. Jobber med ord og det er stor muntlig gjeng som har meldt seg 
på 

● Film på fredag – Det var tidligere film flere ganger i uka 
● Gode resultater på elevundersøkelsen 
● GROM − gode relasjoner og miljø i skolen. Dette prosjektet handler om 

hvordan skolen kan bygge fellesskap blant elever og ansatte for å sikre et 
godt skole- og læringsmiljø for alle elever. Les mer her, 
https://www.oslomet.no/forskning/forskningsprosjekter/grom-gode-
relasjoner-og-miljo-i-skolen.  
 

SFO-møte 
Ikke avholdt enda dette halvåret. 

 Eventuelt 

I. Referatet sendes ut på Vigilo 
II. Uteområdegruppe – skal vi jobbe videre med dette.  Er vi fornøyd med 

uteområdet vårt? Eller er det greit? 
III. Spørsmål til skolen: Luhr skole praktiserer at barna i fra 4. trinn må dusje 

etter gymmen. Dette har skolen trolig ikke hjemmel for. Spørsmålet tas opp 
i neste SU/SMU-møte. 

https://www.oslomet.no/forskning/forskningsprosjekter/grom-gode-relasjoner-og-miljo-i-skolen
https://www.oslomet.no/forskning/forskningsprosjekter/grom-gode-relasjoner-og-miljo-i-skolen


 

Neste møte 24.april 

 

 

 


